



Styrelsemötesprotokoll 2015-05-26

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande	
	Jashar Vahid	Källarmästare	
	Martin Johansson	Sexmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §13	
	Sebastian Karabeleski	Programmästare	
	Nicolas Salas	Överphös	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare	
	Adjungerade	Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
		Nick Persson	
		David Larsson	
		Amelia Andersson	
	Sara Lindgren		
	Martin Bergman		
	Anna Lissborg		

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:08
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera Nick Persson, David Larsson, Amelia Andersson, Sara Lindgren, Martin Bergman och Anna Lissborg.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Micaela berättade att det är sista fullmäktigemötet bestämt att köpa in en ny projektor till Gasque samt att ge pengar till att renovera Lophtet under sommaren. Hon sade även att det snart är ET-Slasque och en sommaravslutning i Domkyrkan.
- §7 Information PLD && PLC Carolina berättade att studierådet valt funktionärer till nästa läsår samt att det sista SRX-mötet med överlämning är på fredag. Hon sade även att studieeventet innan S-phosten kommer bli av.
- §8 Information Staben Nicolas berättade att staben har delat upp ansvarsområden och att han har med sig nollningskontrakt. Han sade även att det kommer mer info till styrelsen under sommaren och att de gärna



får tänka på sektionssafarin, L.I.G.G. och tältnöjet innan INGva-sion.

Styrelsen diskuterade L.I.G.G.

Styrelsen diskuterade chepsar.

Sebastian tipsade om att styrelsen bör vara en enhet under L.I.G.G. så att nollorna minns styrelsen som en enhet.

Sara undrade vad som skulle göras under tältnöjet.

Nicolas svarade att Viktor kunde kolla med Ordförandekollegiet, eftersom vad de andra sektionerna ska göra är oklart.

Micaela undrade om det skulle vara ungefär som Kårestivalen fast med sektionerna.

Nicolas svarade att han ska kolla med Överphöskollegiet imor-gon.

Viktor kallade Carolina för Lisa, och sade sedan att styrelsen bör ha ett möte innan vecka 0.

§9 Beslutsuppföljning

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Sebastian	Ouveraller	S13	S32

§10 Utskottsrapporter

Det fanns inga ytterligare kommentarer om utskottsrapporterna.

§11 Ekonomisk status

Ludvig berättade att sektionen får 12000 av SVL för mentorspro-grammet.

§12 Val av funktionärer

Programmästeriet

Märkvärdig Lisa Claesson (dat12lcl)

§13 Övrigt

Sara sade att märkestävlingen nog kommer kosta mer än 1000 kr.

Ludvig svarade att det inte gör något då det är en löpande kost-nad.

Sara tillade att märkena kommer finnas till nollningen.

§14 Meddelanden

Viktor berättade att sommarshipitet nog kommer vara den 31 juli - 2 augusti ungefär.

David berättade att alla engelska texter förutom Viktors nu är uppe på hemsidan.

§15 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12.56.



Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande